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Geachte leden en plv. leden van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit,  
 
Hierbij leg ik u onderstaand verzoek voor van het lid Ouwehand (PvdD) om het kabinet om informatie 
te vragen over de resultaten van het onderzoek dat het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu 
(RIVM) in 2018 heeft verricht naar hoe groot de latente ruimte was binnen de afgegeven 
vergunningen onder het Programma Aanpak Stikstof (PAS). Aan dit onderzoek werd gerefereerd door 
de heer Bastmeijer in het rondetafelgesprek over de stikstofproblematiek van vanmiddag. Het lid 
Ouwehand verzoekt om de informatie over de onderzoeksresultaten uiterlijk morgen om 12.00 uur 
te ontvangen, zodat deze nog kan worden betrokken bij het plenaire debat over de 
stikstofproblematiek van morgenavond.  
 
U wordt verzocht uiterlijk woensdag 16 oktober  2019 (vandaag) om 19.00 uur middels een allen 
beantwoorden op deze e-mail door te geven of u kunt instemmen met het verzoek. Spoedig daarna 
zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen.* 
 
Met vriendelijke groet, 

Fyke Goorden 

Adjunct-griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

Tweede Kamer der Staten-Generaal  

*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs schriftelijke weg over 
dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het 
besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen 
als bedoeld in artikel 69, derde lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een 
absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 
  
Van: Draaisma, E.  

Verzonden: woensdag 16 oktober 2019 15:49 
Aan: Commissie LNV 

CC: Ouwehand E. 
Onderwerp: E-mailprocedure: informatie over de latente ruimte 

 
Geachte griffie, 
 
Esther Ouwehand wil graag een e-mailprocedure opstarten met de volgende vraag: 
In het rondetafelgesprek over de stikstofproblematiek zojuist vertelde de heer Bastmeijer dat het 
RIVM in 2018 in het kader van de PAS heeft onderzocht hoe groot de latente ruimte is binnen de 
afgegeven vergunningen. Deze informatie is van groot belang om de effectiviteit van de beoogde 
maatregelen te kunnen beoordelen. 
We verzoeken de minister daarom deze informatie naar de Kamer te sturen voorafgaand aan het 
debat over de stikstofproblematiek morgen. 

Met vriendelijke groet, 

Elleke Draaisma 

Beleidsmedewerker 

 


